
 
 

 
Verslag vergadering Adviesraad Sliedrecht 

 
Dinsdag 9 april 2024  19.30-21.30 uur 
Raadsinformatieruimte in het Raadhuis Doctor Langeveldplein 30 

 

Afwezig: Peter Korevaar, Lennart Broekhuizen. 
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Aanwezig: Dick van Mourik,  Cockie Rutten, Adrie Romijn, Elles Moonen,  Wouter van der Elst, (leden), Jan 
Trapman (voorzitter), Daniëlle Vleugel, Ton Kievits, Saskia van Beek (gemeente Sliedrecht) Jeanet Moerings 
(Zorgbelang Inclusief, ambtelijk secretaris)  

Punt Omschrijving 

1 Opening en vaststellen van de agenda 
Saskia van Beek is sinds 1 maart in dienst voor Wmo, voorheen coördinator vrijwilligers Waerthove. 
Daniëlle Vleugel is vervanger  van Caroline voor de ASD-Sliedrecht, Daniëlle gaat over cultuur. 
Ton is aanwezig m.b.t. thema onderwijs 

2 Concept verslag vergadering 5 maart 2024      verslag geen opmerkingen                                                        
Actiepunten: (geel gearceerd) 

✓ Punt 2 derde bolletje: Herijking Participatiewet: Dick heeft nagevraagd bij Jeroen Loeve, maar nog 
geen reactie. De Regionale Adviesraad Sociaal heeft wel een advies uitgebracht. De behandeling 
van herijking P-wet door bestuur SDD is uitgesteld. 

✓ Punt 6: Jaarverslag is definitief vastgesteld en naar gemeente gestuurd en op de website 
geplaatst. 

• Punt 7 tweede bolletje RAS vragen van Lennart over Drechtwerk. Is er niet veel overlap? 
Drechtwerk, Baanbrekend. Afspraak: concrete vragen formuleren en ambtenaar participatiewet 
(Jeroen Loeve?) uitnodigen Actie: Jan/Lennart en Jeanet blijft staan. 

✓ Alle antwoorden op de vragen via Ruben aan gemeente zijn door Daniëlle opgehaald zie bijlage 5 
✓ Punt 7 vervoer: Vervoersplatform heeft (klachten)rapport vanuit Dordt Inclusief besproken; 

Stroomlijn gaat een verbeterplan opstellen. Wachten met ongevraagd advies. 

• Advies opstellen m.b.t. AZC? Actie: Jan/Jeanet staat nog 
 

3 Thema’s:    
Onderwijs Onderwijsachterstandenbeleid (OAB); Ton Kivits geeft presentatie zie bijlage. 
Gemeente is verantwoordelijk voor Voorschoolse Educatie; 2,5-4 jaar, indicatie via consultatiebureau; 
uitvoering door kinderopvang. 
Vroegschoolse Educatie; 4-6 jaar is verantwoordelijkheid van het onderwijs. 
De gemeente maakt afspraken met de Kinderopvang en het Onderwijs. 
Spreiding van de kinderen die deze educatie nodig hebben over de verschillende opvang/onderwijs 
locaties is moeilijk. Voordelen van spreiding: balans/ mix aantal kinderen met en zonder taalachterstand 
Nadeel: elke locatie moet expertise opbouwen. Ouders willen keuzevrijheid en kinderen in eigen buurt 
houden (breng-haal afstand en vrienden maken). 
Er is een regioplan: versterken basisvaardigheden. 
Er wordt gewerkt aan een nieuw beleidsplan door diverse werkgroepen. 

- Resultaten/ evaluatie huidig beleid. 
- Wat kan beter? 
- Wat zijn de behoeften? 
- Welke prioriteiten stellen we? 
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Vragen/opmerkingen: 
➢ Hoe worden ouders betrokken? Ouderbetrokkenheid is speerpunt bij nieuwe beleid. 
➢ Worden er erkende methodieken gebruikt en voldoen de professionals aan scholing/ 

kwaliteitsnormen? Hier wordt zoveel mogelijk aan voldaan. 
➢ Hoe is de samenhang/ verbinding met andere beleidsterreinen en initiatieven? Denk aan 

bibliotheken, consultatiebureau/CJG etc. Hier is aandacht voor. 
➢ Is er voldoende ruimte en personeel bij de opvang en scholen? Niet altijd. 
➢ Zijn er wachtlijsten en hoe groot zijn die? In Q4 van 2023 waren er 52 peuters met een indicatie 

voorschoolse educatie en stonden er 12 op de wachtlijst (dat is 23%). 
➢ Hoe vindt de toekenning van middelen plaats? Op basis van onderwijsachterstand scores van CBS 

(bv achtergrond ouders etc). De middelen die de gemeente krijgt zijn geoormerkt voor 
voorschoolse educatie. Gemeente legt zelf nog middelen bij. De middelen die het onderwijs krijgt 
zijn niet geoormerkt. 

➢ De Adviesraad wil ook graag in een vroeg stadium betrokken worden bij opzet nieuwe 
beleidsplan. Afspraak: agenderen juni/juli? Ton Kivits stuurt concept nota zodra dat kan. 

 

Info: 
'Zorg voor een goede en effectieve aanpak van laaggeletterdheid!' - Zorg&Sociaalweb 
 
Sport: ligt nu even stil i.v.m. afwezigheid Caroline. Actueel is zwembad en verplaatsen sportvelden.  
 
Cultuur: beleidsterrein van Daniëlle Vleugel. Werkt al 20 jaar bij de gemeente. Met name op veiligheid. 
Sinds mei 2023 breed pakket onderwijs en cultuur. Eind 2023 is Ton ingehuurd voor beleidsterrein 
onderwijs. Sinds dit jaar oriëntatie op cultuur. Aanvraag CMK cultuur educatie met kwaliteit: cultuur 
educatie op scholen gesubsidieerd door de provincie. Is toegekend. Samenwerking met combinatie 
functionaris cultuur SOJS; cultuurmenu voor de scholen. Hopelijk met ingang van nieuwe schooljaar. 
Website met aanbod waarop scholen kunnen inschrijven; bv musea, dans, theater etc. Vooral lokaal 
aanbod. 
Cultuurplan 2021-2030 vijf speerpunten, is nog actueel. Er is nog weinig vanuit dit plan uitgevoerd. Balans 
aan het opmaken van de acties en speerpunten. Verbinden met SPUK/GALA. Poppodium Elektra. 
 
Vraag/opmerking: 
Voor veel beleidsterreinen zijn er werkgroepen; veelal samengesteld met professionals/ uitvoerders. Hoe 
worden inwoners/ gebruikers betrokken? 
 

4 Rooster van aftreden ASD-S                                                                                       
Actie: Jan neemt contact op met Peter. Zijn eerste termijn is namelijk verlopen. 
 

5 In gesprek met de gemeente – Daniëlle                     

• Stand van zaken diverse onderwerpen    aparte bijlage  
Wat betreft SOJS / Elektra: gemeente wil voor breder publiek bredere invulling van het (POP)podium. 
Afhankelijk van behoeften inwoners Sliedrecht. Gebruik vergroten en breder publiek bereiken. Gemeente 
is in gesprek of SOJS dat zelf wil uitvoeren of er een andere organisatie naast komt. Jongerenwerk bij SJOS 
blijft gewoon bestaan. Jongerenwerk en Podium worden meer uit elkaar getrokken. 
Adviesraad vraagt aandacht voor het sociale aspect, ontmoetingsplekken voor jongeren en jeugd zijn erg 
belangrijk.  
 
AZC: aan de voorkant meedenken over met name veiligheid en dagbesteding/ activiteiten. Voorkomen 
dat er onrust ontstaat. Omwonenden betrekken etc. Iemand van Bonkelaarhuis en COA uitnodigen? 
 
Algemeen: als er ontwikkelingen of (herijking) beleid in de planning staat, graag tijdig betrekken.                                           

https://sociaalweb.nl/nieuws/zorg-voor-een-goede-en-effectieve-aanpak-van-laaggeletterdheid/?utm_medium=email&utm_campaign=PONT%20%7C%20Zorg%20%26%20Sociaal%20nieuwsbrief%20%2011-04-2024&utm_name=Nieuwsbrief%20ZSW
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6 Kernteams/aandachtsgebieden: 

• Wmo (Saskia) 
Herijking mantelzorgbeleid waaronder waardering/ compliment staat op de agenda. 

• Participatiewet (Jeroen Loeve) 

• Regionale adviesraad: Jan concept verslag 11-3-2024 + 3 uitgebrachte adviezen  
Afspraak: Bij adviesaanvragen aan de Regionale Adviesraad Sociaal Drechtsteden alleen aan de leden die 
dat aandachtsgebied hebben vragen om een reactie. Verder alleen ter informatie adviezen meesturen 
met de stukken voor de agenda.                                          

• Beschermd wonen/verwarde personen: Peter                                           
College informatiebrief (CIB) Onderwerp: Stand van zaken regionale samenwerking en voorbereiding 
doordecentralisatie beschermd wonen is moeilijk te volgen als je geen achtergrond informatie hebt. 
Regiovisie; wat betekent dit voor Sliedrecht? Dordrecht is centrumgemeente Adviesraad Dordrecht geeft 
adviezen rondom Beschermd Wonen en Maatschappelijke Opvang (BW/MO) 
Meer info zie  Beschermd wonen, wat houdt dat in? - Sociale Dienst (socialedienstdrechtsteden.nl) 
Er zijn 5 locaties in Sliedrecht  Beschermd wonen — Felt 

• Armoede/minimabeleid/Participatiewet: Dick, Lennart, Wouter en Cockie 
Energietoeslag actuele stand van zaken. Herijking schuldhulpverlening is ook advies RAS. 

• Jeugd: Adrie, Cockie, Elles: Vraag aan SJOS staat nog uit. 

• Communicatie: Website; Lennart   Sociale media: Adrie 

• Woonzorgvisie: allen. Stand van zaken: Daniëlle 

• MAG: Jan: Dick, Jan en Cockie hebben kennis gemaakt. Communicatie in het vervolg tussen de  
voorzitters. MAG vooral technische kant ASD-S vooral sociale kant. In de toekomst mogelijk gezamenlijk 
adviezen uitbrengen. 

• VN verdrag handicap: allen    

• AZC: welke rol gaat ASD S spelen: allen?                                                      

• Vervoer:  Terugmelding vergadering vervoersplatform 28 maart: Jeanet  Er zijn klachten  
besproken; Stroomlijn gaat een verbeterplan opstellen.                                                                                                   
 

7 Ontvangen signalen uit de samenleving ? 

• Hoe halen we signalen op en signaal regio-deal (Jan)                             bijlage 7+7a 
Reactie van de leden: nog niet goed voorbereid graag nog een keer agenderen. 
Wouter: is het er wel mee eens dat er onvoldoende contact met de inwoners is. We zouden meer 
interactie via social media op gang willen brengen maar dat is tot nu toe niet gelukt. 
Afspraak: agenderen voor 11 juni  

8 Volgende vergadering, rondvraag en sluiting                 vergaderschema 2024  bijlage 8  
Volgende vergadering:      11 juni   
Thema’s :  
1. Activiteitenplan en begroting 2025 opstellen 
2. SDD regiopersoon uitnodigen: wat zouden jullie willen weten? Welke vragen hebben jullie?         
 Vooral: Wat doet een regiopersoon? Overige vragen voor 1 mei aan Jeanet aanleveren. Actie allen   
3.  Hoe halen we signalen op? Contact met de achterban/ inwoners van Sliedrecht.   
                                          

• Zijn er punten voor de rondvraag? 
Bestuurlijk overleg: wethouder Paas uitnodigen en evalueren wat er van punten die bij kennismaking 
besproken zijn en actualiteiten. En verantwoording beleidscyclus. Voortgangsrapportage sociaal domein. 
Halverwege termijn. 
Actie  Daniëlle: beleidsvisie sociaal domein opsturen  
Actie Jeanet: zoekt verslag september 2023?  

• Donderdagavond bijeenkomst Powerful Ageing Hardinxveld-Giesendam: Jan gaat ernaar toe. 

https://www.socialedienstdrechtsteden.nl/beschermdwonen
https://felt.com/map/Beschermd-wonen-35ygfd0yQBqnuj4HifkITB?loc=51.80457,4.71041,13z

